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Samarbeide er viktig

Jeg har vært heldig i 26 år;

• 1995-2000: Medlem i Kontaktutvalget mellom Namdal Sykehus 
og Namdalskommuene.

• 2001-2007: Leder i Samarbeidsutvalget mellom Helse Nord 
Trøndelag og KS/kommunene i Nord Trøndelag

• 2007-2015: Leder i rådmannsutvalget i KS Nord Trøndelag

• 2017-2021: Medlem i Samarbeidsrådet for opsjonskommune i 
Helseplattformen. 



Mandat for Samarbeidsrådet fra 2017

• «Bidra til at kommunen løser ut opsjonen på Helseplattformen».

• Trondheim har vært i førersetet, men SR har vært i «passasjersetet»

• Fastlegene skal med!

• Midt-Norge går foran – og står samlet!

• Samarbeidsutvalget fra 2001:

- Jobbet for «våre felles pasienter» dvs. med innbyggerne i fokus.



Hva gjør Lierne kommune?

• Namdalskommunene ønsker å gå inn samtidig i HP. Dette ville ikke 
vært mulig i PD 2, men det jobbet nå med å melde seg på i SW.

• Lierne kommunestyre har i april 2021 bedt rådmannen ha framdrift i 
forberedelsene og legge fram en ny sak i mars 2022. 

Målsetting p.t.:

• Forprosjekt; mai-november 2022 (reverserbart fram til nov-22)

• Hovedprosjekt (12 mnd): desember-22 – november 23

• Operativ i HP fra desember 2023 – ett år etter Sykehuset Namsos



Helseplattformen eller Aksjon?
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